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VERSLAG  JAARVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN ABBEMUSEUM  

d.d. 15 juni 2023 Auditorium Van Abbemuseum Eindhoven 

Aanwezig: 24 leden, 11 afwezig mb. 

 

1.Opening                                                                                                                                                     

Voorzitter Stefan de Bever verwelkomt de aanwezigen. Namens het bestuur zijn tevens aanwezig 

Joost van Dijk, penningmeester en Rita Bosch, secretaris.  

 

2. Vaststellen agenda                                                                                                                                            

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 15 september 2022                                                . 

Pag. 2 opm. 4: Jos van Erum vraagt naar de materialiteit van de vereniging vervangen door: Jos van 

Erum vraagt welke materialiteit de accountant gebruikt heeft bij het opstellen van de jaarrekening.                                                                                                                                                             

Het verslag is daarmee definitief en wordt vastgesteld.                              

 

4. Verslag activiteiten 2022/2023                                                                                                                      

Rita Bosch doet verslag van de activiteiten, die vanaf de laatste ledenvergadering september 2022 tot 

heden werden georganiseerd.                                                                                                                            

‘’We hebben ons salonprogramma dit jaar alle maanden kunnen realiseren. Dat betekent dat we 

iedere maand een salon hielden. Qua bezoekersaantallen constateren we een opgaande lijn. 

Gemiddeld wordt de salon bezocht door 60 – 80 vrienden met zelfs een uitschieter naar 100, en ca. 

3-5 introducees.  

We organiseerden in oktober 2022 een reis naar Museum Arnhem en Beeldengalerij Het Depot 
Wageningen. 
In februari bezochten we het Museum voor Schone kunsten in Antwerpen en in juni gingen we met 
de vrienden naar Amsterdam Art. 
 
Ook werden onze vrienden regelmatig uitgenodigd om in het kader van vrienden bezoeken vrienden 
van de Nederlandse Federatie van Vrienden verenigingen deel te nemen aan zogenaamde 
vriendendagen zoals bij voorbeeld een uitwisseling naar het Klok en Peelmuseum. 
 
In november konden vrienden deelnemen aan een rondleiding in ons museum door De collectie 
is…. de privéverzameling van Lidewij Edelkoort. 
 
Met gratis toegangskaarten kon BRAFA Brussel in januari worden bezocht. 
 
Op de agenda staan een Architectuurwandeling op 18 juni door René Erven, 23 juni 
curatorrondleiding Posities 7, in september een tour door het voormalige pand van Philips Nederland 
en een atelierbezoek bij Henk Visch. Ook in september start na de vakantie onze maandelijkse 
vriendensalon weer op. In 2024 staat bezoek aan de Biënnale Venetië gepland’’. 
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Om onze nieuwe kunstuitgave mede vorm te geven is Wildrik Burema gevraagd: ‘’De nieuwe 
kunstuitgave zal uniek zijn in Nederland, het wordt een uitgave met driedimensionale werken, 
plastieken’’. 
 
 
5. Financiële zaken                                                                                                                                                  

5a Toelichting penningmeester op jaarrekening 2022.                                                                               

Joost van Dijk: ‘’Het jaar 2022 sluiten we af met een positief resultaat van €5000,- dat zal worden 

toegevoegd aan het verenigingskapitaal.  

Zoals jullie wel gemerkt zullen hebben werd de contributie nota later verzonden. O.a. omdat onze 

huidige Davilex software niet meer wordt ondersteund zijn we met onze administratie overgestapt 

naar Supportpunt, een Stichting die in Eindhoven voor verenigingen en stichtingen o.a. administratie 

voert. De overdracht duurde langer dan we verwachtten. Dat zie je ook terug in de jaarcijfers. 

Bijkomend voordeel om de administratie uit te besteden is het terugbrengen van de kosten van de 

accountant’’. 

5b. Verslag kascommissie                                                                                                                                        

De kascommissie bestaande uit Ceciel van Bergeijk, Herman van Rooijen(afwezig) en Jos van Erum 

doet verslag. Jos leest het verslag voor. De commissie doet de aanbeveling om voortaan de uitgaven 

in een spreadsheet te verantwoorden i.p.v. in een map.                                                                               

De kascommissie stelt voor de jaarrekening 2022 goed te keuren. 

5c. Goedkeuring jaarrekening 2022                                                                                                                           

De jaarrekening 2022 wordt goedgekeurd. 

5d. Benoeming Kascommissie                                                                                                                             

Ceciel van Bergeijk is aftredend. Leo Steinhauzer meldt zich als nieuw lid.  

5e. Decharge bestuur                                                                                                                                              

Décharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

 

6. Voortgang acties Beleidsplan Vrienden 2020-2024 

Jan Verheugt stelde een notitie op betreffende de voortgang van acties het afgelopen jaar, zie 
bijlage.  

Enkele opmerkingen: 

• Piet van Bragt: ‘’Op de nieuwe website ontbreekt nog het archief van ons blad?’’ Rita: “Wij 
zijn op de nieuwe website van het museum goed te vinden en het geheel ziet er fraai uit. Het 
museum werkt nog steeds aan verbeteringen. Dit zgn. finetunen kost veel tijd.” 
Steven ten Thije adviseert aanvullingen/opmerkingen door te geven aan Kelly Hamers. 

• Leo Steinhauzer vraagt naar het aantal leden? Rita: ‘’Dat zijn er ca. 730, we zijn redelijk 
stabiel gebleven. Meeste nieuwe leden komen via bestaande leden of via de salon’’. Leo: ‘’Bij 
de heropening van het museum streefde onze vereniging naar verdubbeling van het 
aantal(twee x 350). Dat hebben we behaald’’.  

• Joost: ‘’Ook onze adverteerders in KwArts droegen bij aan het positief resultaat van de 
vereniging’’. 

 

7. Bestuurlijke  zaken                                                                                                                                    
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Aftredend en niet herkiesbaar is Jan Verheugt. Door het bestuur worden voorgesteld als 
bestuursleden Wildrik Burema en Kareem Gazuani. De aanwezigen gaan akkoord met hun 
benoeming. 

Stefan: ‘’Jan Verheugt neemt afscheid van het bestuur en zal binnenkort ook de eindredactie van 

KwArts overdragen aan Hanneke van den Nieuwenhof. Hij blijft wel redacteur. Jan was een zeer 

gewaardeerd lid van ons bestuur. Wij danken hem voor zijn grote inzet’’. 

Joost legt aan de aanwezigen voor om in de toekomst van accountantscontrole af te zien. Door 

Supportpunt kan een jaarrekening worden opgesteld. Een accountantsverklaring is niet verplicht. Dit 

zal een besparing van ca. €1000,- tot €1500,- opleveren. De aanwezigen zien geen bezwaar. Wij 

zullen dit meenemen in het bestuur.   

• Ton Almering vraagt of al onze leden bekend zijn bij Supportpunt? Op een veilige manier?  

Joost: ‘’Ja, dit is volkomen safe. De ledenadministratie blijft in handen van het bureau’’.  

 

9. Rondvraag                                                                                                                                                         

• Wendy van der Heide geeft aan dat aanmelding en betaling via tickets van het museum lastig 

is. Rita kreeg niet eerder klachten. Zij bespreekt met het museum of dit gebruiksvriendelijker 

kan. 

• Piet van Bragt vraagt naar de besteding van de vriendenbijdrage aan het bibliotheek fonds. 

Steven ten Thije zal na deze vergadering hier uitgebreid op in gaan. 

• Jos van Erum vraagt waarom de toegankelijkheid van de bibliotheek, zeker ook gezien de 

bijdrage, die wij als vrienden leveren, is teruggelopen. Vooraf moet worden gereserveerd, 

beperkte toegangstijden. Hij mist ook de bibliotheektentoonstellingen. Steven ten Thije laat 

weten dat dit alles te maken heeft met bezetting/personele zaken. ‘’De bibliotheek is zwaar 

onderbezet. Veel kundige medewerkers zijn met pensioen’’. De werving voor een nieuwe 

medewerker start binnenkort. Men hoopt iemand te kunnen vinden, al zal dit een moeilijke 

klus worden. De bibliotheek zit in een transitie. Door afdelingen samen te voegen kunnen 

zaken worden opgevangen. Het is zeker de bedoeling in de toekomst de bibliotheek 

tentoonstellingen weer te organiseren. Ook zal worden bekeken of voor vrienden een 

uitzondering gemaakt kan worden voor wat betreft de toegangstijden. Ter ondersteuning 

van de bibliotheek is het museum eveneens op zoek naar drie vrijwilligers.  

 

10. Sluiting                                                                                                                                                              

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen.  

 

Hij geeft Steven ten Thije, hoofd collecties VAM, het woord. 

 

 

Eindhoven, 18 juni 2023 

Rita Bosch 


